
5  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

El Sr. Alcalde l’explique que es ficarà una solera de formigó, 
una tanca perimetral, llum i s’adequaran una mica els 
accessos.

El Sr. Zaragozà pregunta perquè es fiquen voreres i 
s’urbanitze.

El Sr. Alcalde comenta que perquè estiga més arreglat.

El Sr. Zaragozà comenta que aquesta urbanització portarà 
voreres, formigó, etc.

El Sr. Alcalde diu que el formigó es fica en el recinte dels 
contenidors i que no es fica ni clavegueram ni acomeses 
d’aigua.

El Sr. Zaragozà pregunta si aquesta urbanització donarà 
drets als veïns o, millor dit, si pagaran els veïns.

El Sr. Alcalde diu que no.

El Sr. Zaragozà demane que conste que no done drets.

El Sr. Zaragozà demane també que es done una millor solució 
als contenidors i que aquests, si pot ser, se soterren.

El Sr. Alcalde diu que el coste per soterrar-los és molt elevat 
i, a mes, seria necessari canviar els camions que fan la 
recollida.

El Sr. Zaragozà comenta que en la consulta nominativa que 
es va fer no es va preguntar res als residents dels masos, 
i també comenta que el JNP discrimine als residents dels 
masos i demana que es pregunte a tots, però sempre 
sense nom.

El Sr. Juan José Sales diu que no es va discriminar a 
ningú i que la gent dels masos va poder  participar en la 
consulta i elegir el projecte del poble,  que per alguna cosa 
es comença, i que esperen que en els 
pròxims anys es puga seguir amb les 
consultes. Per finalitzar comenta que al 
grup popular de l’Ajuntament no li deu 
paréixer bé ni que es pregunte lo del 
poble, ja que no participen.

El Sr. Viol Zaragozà li comenta al Sr. 
Miguel Zaragozà que el grup popular de 
l’Ajuntament no actua conseqüentment i 
que porta una dinàmica equivocada, que 
després de triar la gent un projecte per al 
poble, el Sr. Miguel Zaragozà a tingut 30 
dies per aportar suggerències a aquest 
projecte, però que no ho va fer, i ara 
aprofita el ple de l’Ajuntament per dir que 
el projecte no està bé i que no el deixem 
col·laborar. El Sr. Viol també li comenta 
al Sr. Zaragozà que el grup popular no 
es va interessar en preguntar, després de 
realitzada l’enquesta, quin projecte havia 
triat la gent, el que demostra l’interés que 
té el grup popular en col·laborar.

Per finalitzar El Sr. Sales Sales diu que si sabien el resultat 
de la consulta.

El Sr. Viol diu  que no van vindre  a preguntar-ho a 
l’Ajuntament.
El Sr. Zaragozà diu que el partit popular esta en l’oposició 
i el JNP és el que governa i que no els cride mai perquè 
puguen aportar idees i que voler millorar un projecte no és 
enverinar i que la feina del grup popular en l’oposició és 
aquesta.

El Sr. Viol comenta que, baix el seu punt de vista, la dinàmica 
que porta el grup popular  no és la que cal, que no fa falta 
cridar-los, que poden oferir-se i aleshores comentar les 
deficiències que es puguen observar i no ara, que ja estan 
fets els projectes, perquè si hi ha alguna aportació a tenir 
en compte, ara, ja és impossible; perquè ara, el que toca, 
és aprovar-los. 

La Sra. Orient Julian diu que tot molt bonic, però que els van 
dir que el projecte de la carretera foren a veure’l-lo a Castelló. 
I que molta gent del poble va dir que no participarien en 
consultes amb el nom i ells tampoc ho faran.

El Sr. Viol diu que va dir que el projecte de la carretera no 
estava a l’ajuntament,  que  estava a Castelló i que aprofitant 
els molts viatges que fan a Castelló podien passar per la 
Conselleria a mirar-lo. Que no es cert que ell va dir que no 
volia  ensenyar-lo.

El Sr. Alcalde diu que si que s’ha col·laborat en alguns temes, 
com en la planta de biogàs i l’al·legació al vial a Torreblanca, 
i demane una relació més cordial.

El Sr. Zaragozà Julian diu que li pareix bé el que s’ha dit 
però que voldria que se’ls convocara, a l’oposició, a les 
comissions.

El Sr. Alcalde diu que les comissions participatives estan 


